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PROTOKÓŁ nr 3  

z 

Posiedzenie Rady Rodziców  

Szkoły Podstawowej nr 12 w Koninie  

z dnia 11.06.2024r. 

 

 W dniu 11 czerwca 2024r. odbyło się spotkanie Rady Rodziców. W zebraniu udział 
wzięli przedstawiciele Rady Rodziców oraz sami rodzice. Lista obecnych na zebraniu 
przedstawicieli trójek klasowych w załączniku. 

Przyjęty porządek obrad zawierał: 

1. Rozliczenie finansowe za rok szkolny 2023/2024r.  

2. Ubezpieczenie NNW dla uczniów szkoły (zbieranie ofert) 

3. Akcje charytatywne w szkole i wolontariat  

4. Wyróżnienia dla uczniów ze średnią 6.0 oraz działających społecznie na rzecz szkoły 

5. Remont szkoły, dalsze kroki w drodze do realizacji głównego planu remontu na 

najbliższe lata, sprawozdanie i udział RR w przedsięwzięciu. 

6. Wolne wnioski propozycje 

7. Zamknięcie zebrania Rady Rodziców oraz informacje końcowe. 

 

Ad 1. Przywitanie uczestników zebrania przez przewodniczącego Rady Rodziców. 

Przedstawienie finansów Rady Rodziców, podziękowanie za dokonane wpłaty, każda z klas 

dokonała wpłat w mniejszym lub większym stopniu.  

1. Rozliczenie finansowe 

Wpłaty: 

- całość - 29797 zł 

- składki klasowe - 15625 zł 

- zwrot z zysków wynajętego fotografa- 5672 zł 

- za wydzierżawienie przestrzeni na automaty - 8500 zł  
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Wydatki: 

- razem ok 20530 zł 

- zwrot za wpłaty 90% składki klasowej - 2016 zł - klasy 1A, 1D, 2D, 4C, 4D, 5B, 6D, 6E  

Przewodniczący za min.90% wpłaty pogratulował wyczytanym na forum przedstawicielom 

w/w klas 

 

- pomoc w zakupie dyplomów i biretów na pasowanie pierwszoklasistów - 700 zł 

- pasowanie na czytelnika zakup dyplomów - 100 zł 

- zwrot kosztów dojazdu uczniów na Forum OXFORD-u - 1100 zł 

- pomoc w remoncie czytelni - nowe meble - 1700 zł 

- nagrody w różnego rodzaju konkursach organizowanych w szkole dla uczniów - 4800 zł 

- wyposażenie w pomoce dydaktyczne klas matematycznych o(tablice z właściwościami 

trójkątów oraz czworoboków) oraz naklejek na podłogę przy drzwiach (kątomierze) - 2035 zł 

- zakupiliśmy również piłki do unihokeja oraz piłki ręcznej, nowe wieszaki do szatni na sali 

gimnastycznej - 600 zł 

- Dołożyliśmy się do uzupełnienia monitoringu w szkole 5 kamer - 1850 zł  

- Dołożyliśmy się również do nowo remontowanej sali wyciszenia dla uczniów - 500 zł 

- Zakup teczek oraz dyplomów na zakończenie ósmych klas, oraz na następny rok szkolny, 

tabliczki grawerowane na statuetki - 500 zł 

- karty podarunkowe po 300zł dla uczniów, którzy zdobyli średnią z ocen 6.0 oraz dla ucznia 

wyróżnionego przez nauczycieli za zaangażowanie na rzecz szkoły - 3300 zł   

- Samorząd uczniowski poprosił o dofinansowanie zakupu szklanej gabloty na szkole trofea 

oraz pucharu dla zdobywców tytułu TOP KLASY w roku szkolnym 2023/2024 - 230 zł 

- Zakup personalizowanych długopisów z logo szkoły na różne okazje konkursy - 1100 zł 

  

W kasie  pozostało około 9000 zł 

 

Ad 2. Ubezpieczenie NNW dla uczniów szkoły (zbieranie ofert) 

Na zebraniu toczyła się dyskusja o ubezpieczeniu NNW dla dzieci (na razie oferty jakie 

dotarły do szkoły to HESTIA, PZU i INTER-RISK) decyzja o wyborze najlepszej oferty zostanie 

podjęta na początku lipca. Priorytety o które wnioskowali rodzice:: 

-cena za ubezpieczenie 60-65 zł za dziecko 

-wysokość wypłaty za 1% uszczerbku na zdrowiu (300-400zł) 

-kwota za pobyt w szpitalu płatne od pierwszego dnia, 

-uszkodzenie zębów. 
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Ad 3. Akcje charytatywne w szkole i wolontariat 

 

Na zebraniu poruszony został temat akcji charytatywnych w jakiej uczniowie szkoły mogliby 

brać udział, aby mogły wypełnić kartę wolontariusza, która na koniec podstawówki pozwala 

na dodatkowe punkty do świadectwa. Kartę ,można otrzymać w szkole od wychowawcy albo 

od opiekunów Samorządu Uczniowskiego. 

 

Ad 4.  Wyróżnienia dla uczniów z najwyższymi średnimi ocen i dla uczniów 

działających społecznie na rzecz szkoły  

 

Obradowaliśmy wspólnie, jak wyróżnić razem z Samorządem Uczniowskim uczniów wybitnych 

w nauce średnia 6.0 oraz angażujących się w pomoc i życie szkoły. Uchwaliliśmy, iż docenimy 

takich uczniów bonem do FERIO w kwocie 300 zł. Bony będą wręczone na zakończeniu roku 

przez Panią Dyrektor oraz Przewodniczącego Rady Rodziców. 

 

Ad 5. Remont szkoły, dalsze kroki w drodze do realizacji głównego planu remontu na 

najbliższe lata, sprawozdanie i udział RR w przedsięwzięciu. 

 

Na dzień dzisiejszy szkoła jest w trakcie Audytu energetycznego, który umożliwi szkole i 

miastu startować w projekcie unijnym na termomodernizacje. Zastanawialiśmy się wspólnie 

czy jako RR możemy wspomóc swoimi działaniami w mobilizacji założonego planu i tak 

dużego przedsięwzięcia.  

Ad 6. Wolne wnioski  

 

1. Samorząd Uczniowski poprosił o pomoc w sfinansowaniu gabloty na puchar przechodni - 

dla TOP KLASY w danym roku szkolnym - rozpatrzono pozytywnie. 

 

2. Pan Z. Osajda poprosił o sfinansowanie kącika z gablotą edukacji NBP. Nasi uczniowie 

zdobyli wyróżnienie oraz III miejsce w kategorii Ekonomia na co dzień. - rozpatrzono 

pozytywnie. 
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Ad 7. Zakończenie zebrania, pożegnanie uczestników.  

 

 

 

Sekretarz                      Przewodniczący 

Rady Rodziców                                                  Rady Rodziców 

Małgorzata Kropidłowska             Mariusz Staniszewski 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności   

 


